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EN 	 Safety Instructions

This manual takes you through the steps involved after installation, from assembly through to actual use.
See the following for other manuals.
U“Viewing Online Manuals” on page 25

Meaning of Symbols

The symbols on this Epson printer and this  manual are used in order to ensure safety and proper use 
of the product and to prevent danger to customers and other persons, and property damage.
The symbols indicate the meaning below. Be sure that you completely understand the meaning of 
symbols before using this printer.

The Symbols on the Printer

Caution, moving parts Stand-by Alternating Current

Symbols Used in This Manual

!Warning Warnings must be followed to avoid serious bodily injury.

!Caution Cautions must be followed to avoid bodily injury.

c Important : Important must be followed to avoid damage to this product.

Note : Notes contain useful or additional information on the operation of this product.

Important Safety Instructions
This section lists precautions that must be taken to use the product safely and prevent damage to 
property or injury to operators or others.
Make sure you read the following before you use the printer.

Notes on Installing

!Warning

Do not obstruct the vents on the product.
If the vents are obstructed, the internal temperature could rise and cause a fire. Do not cover the 
printer with a cloth or install it in a location with poor ventilation. Make sure you secure sufficient 
space for the installation as described in the manual.
U“Instructions for Placing the Printer” on page 8

!Caution

Do not install or store the printer in an unstable location or a location subject to vibrations from 
other equipment.
The printer could fall or tip over and cause an injury.

Do not install the printer in locations subject to oily smoke and dust, or in locations subject to 
humidity or where it could easily get wet.
An electric shock or fire could occur.

Do not tilt the product more than 10 degrees forward, back, left, or right while moving it.
Failure to observe this precaution could result in the printer falling over, causing accidents.

Because the product is heavy, it should not be carried by one person.
Four people are needed to unpack or carry the printer. See the following for details on the 
product's weight.
U“Instructions for Placing the Printer” on page 8

Before assembling the product, make sure you clear away the packaging sheets, packing 
materials, and supplied items from the installation area.
If you slip or trip on these items, it could cause an injury.

Make sure you use the correct posture when lifting the product.
Lifting using the wrong posture could cause an injury.

When lifting the product, make sure you lift at the locations indicated in the manual.
If you lift holding other parts, the printer may fall, catching your fingers and causing an injury. See 
the following for details on lifting the product.
U“Printer Installation” on page 11

When placing the product on a stand with casters (wheels), make sure you secure the casters 
before you perform the work so that they do not move.
If the stand moves while you are performing the work, it could cause an injury.

Do not try to move the product while the casters (wheels) are secured.
Failure to observe this precaution could result in the printer's falling over, causing accidents.

When moving the printer while it is mounted on the stand, avoid locations with steps or uneven 
flooring.
Failure to observe this precaution could result in the printer's falling over, causing accidents.

Notes on Handling

!Warning

Do not use the printer in locations with volatile substances such as alcohol or thinner, or near 
naked flames.
An electric shock or fire could occur.
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!Warning

Do not use the printer if it is giving off smoke or if you notice any abnormal odors or noises.
An electric shock or fire could occur. If any abnormalities occur, turn off the power and unplug the 
power cable from the outlet immediately, and then contact your dealer or Epson Support.

Never try to repair the printer yourself as this is extremely dangerous.

Do not use the printer in an environment where flammable gas or explosive gas may exist. Do 
not use sprays that contain flammable gas inside or near the product.
A fire could occur.

Only route the cables as indicated in the manual.
A fire could occur. This could also cause damage to connected devices.

Do not insert or drop any metallic or flammable items into the openings on the printer.
An electric shock or fire could occur.

Do not touch any areas inside the printer except for those indicated in the manual.
An electric shock or burn could occur.

Do not disassemble anything except when indicated to do so in the manual.

If the LCD for the control panel is damaged, be careful of any leaking liquid crystal.
Provide first aid under any of the following conditions.

	❏ If liquid adheres to your skin, immediately wipe it off and then wash the area using large 
volumes of soapy water.

	❏ If any liquid gets in your eyes, flush them with clean water for at least 15 minutes, and consult a 
physician immediately.

	❏ If liquid is swallowed, rinse your mouth out with water, swallow large quantities of water and 
vomit it back up, and consult a physician immediately.

If any foreign objects or liquid such as water enters the printer, stop using it immediately.
An electric shock or fire could occur. Turn off the power and unplug the power cable from the 
outlet immediately, and then contact your dealer or Epson Support.

!Caution

Do not sit on the product or place any heavy objects on the product.
The printer could tip over or break and cause an injury.

When transporting or storing the product, be sure that it is level: do not tilt it at an angle or 
place it upside down.
Ink could leak.

Store the cutter in a location out of the reach of children. 
The cutter's blade could cause an injury. Pay careful attention when replacing the cutter.

When connecting cables or optional accessories, make sure they are installed in the correct 
direction and that you follow the procedures exactly.
A fire or an injury could occur. Install them correctly by following the instructions in the manual.

!Caution

When moving the product, make sure it is turned off, the power cable is unplugged from the 
outlet, and all connecting cables have been removed.
If cables are damaged, an electric shock or fire could occur.

Except when moving the printer, make sure the casters (wheels) of the printer are secured.
If they are not secured, an accident could occur.

See the manual to make sure the roll core for the auto take-up reel unit is secured correctly.
Dropping roll paper or rolled-up prints could result in injury.

To remove rolled-up prints from the auto take-up reel unit, you need two people, one to hold 
each end of the roll.
If this is performed by one person, the roll paper or rolled-up prints could fall and cause an injury.

Be sure that your hands or hair do not get caught in the auto take-up reel unit while it is 
operating.
Failure to observe this precaution could result in injury.

Do not put your hands into the labeled parts of the printer.
Failure to observe this precaution could get your hands pinched between moving parts, resulting 
in injury.

Notes on the Power Supply

!Warning

To prevent electric shock, connect the printer to a grounded outlet.
Connecting the printer to an outlet that is not grounded could result in fire or electric shock.

Use only the type of power source indicated on the printer's label.
An electric shock or fire could occur.

Do not use the plug if any foreign objects such as dust have adhered to the plug.
An electric shock or fire could occur.

Do not use any other power cables except for the cable supplied with the printer. Also, do not 
use the power cable supplied with the printer for any other devices.
An electric shock or fire could occur.

Do not use the power cable if it is damaged.
An electric shock or fire could occur. If the power cable is damaged, contact Epson Support. Note 
the following points to avoid damaging the power cable.

	❏ Do not modify the power cable.

	❏ Do not place anything heavy on the power cable.

	❏ Do not bend, twist, or pull forcefully on the power cable.

	❏ Do not route the power cable near heaters.

EN 	 Safety Instructions
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!Warning

Do not connect the power cable to a power strip or multi plug.
An electric shock or fire could occur. Connect the power cable directly to an outlet for domestic 
use.

Do not insert or unplug the plug with wet hands.
An electric shock could occur.

Make sure the blades on the plug are inserted completely into the power outlet.
An electric shock or fire could occur. 

Unplug the plug regularly and clean between the blades and around the base of the blades.
If the plug is plugged in for an extended period of time, dust collects around the base of the blades 
and a short circuit or fire could occur.

When unplugging the plug, grip the plug itself; do not pull the power cable.
If the cable is damaged or the plug is deformed, an electric shock or fire could occur.

!Caution

If you are not going to use the printer for an extended period, unplug the printer for safety 
reasons.

Notes on Consumables
Read the “Safety data sheet” before use. You can download it from your local Epson Web site.

!Caution

Do not shake the ink cartridges too hard.
Ink may leak from the cartridge if you shake it too hard.

Do not disassemble the ink cartridges or the maintenance box.
If it is disassembled, ink could get in your eyes or adhere to your skin.

If ink contacts your skin or enters your eyes or mouth, immediately take the following actions.
	❏ If ink adheres to your skin, immediately wash it off using soap and water.

	❏ If ink enters your eyes, rinse immediately with water. Failure to observe this precaution could result 
in bloodshot eyes or mild inflammation. If problems persist, consult a physician immediately.

	❏ If ink enters your mouth, consult a physician immediately.

Store the ink cartridges and the maintenance box in a location out of reach of children.

Notes on Paper

!Caution

Do not rub the edges of the printing paper with your hand.
The edges of the paper are thin and sharp and could cause an injury.

Other Notes
Do not put your hand inside this product or touch the printer head during printing.

Do not put your hand inside this product or touch the white flat cable during printing.

EN 	 Safety Instructions
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TC 	安全說明

本手冊說明在安裝之後，如何組裝和實際使用印表機的操作步驟。
其他手冊見下文。
U 第 25 頁上的“查看線上手冊”

圖示說明

Epson 印表機上及本說明書中的圖示用於確保安全和正確使用產品，以防止對使用者和其他人員
造成危險以及財產損失。
圖示代表以下含義。在使用本印表機之前，請確保完全理解圖示的含義。

印表機上的圖示

注意，活動部件 待機 交流電

本手冊中使用的圖示

! 警告 請務必遵守警告事項，以免身體嚴重受傷。

! 注意 請務必遵守注意事項，以免身體受傷。

c 附註：請務必遵守附註事項，以免損壞設備。

秘訣：提供使用印表機的實用技巧及其他資訊。

重要的安全說明

本節中列出如何安全使用本產品，和為了防止財產損失或對操作人員及他人造成傷害而必須採取
的預防措施。
使用印表機前，請確保閱讀以下內容。

安裝注意事項

! 警告

請勿擋住印表機的通風口。
若擋住通風口，內部溫度可能升高而起火。請勿用布蓋住印表機或安裝於通風不良的地點。確
定安裝的空間確實如手冊所述一樣充足。
U 第 8 頁上的“放置印表機的說明”

! 注意

請勿在不平穩的地點或其他設備會造成震動的地點安裝或放置印表機。
印表機可能掉落或翻倒而造成傷害。

請勿在有油煙和灰塵的地點或有溼氣或容易潮溼的地點安裝印表機。
可能造成觸電或起火。

移動時，請勿讓本產品向前、向後、向左或向右傾斜超過 10 度。
未能遵守此注意事項，可能導致印表機傾倒而造成意外。

印表機重量較重，不可由一個人搬動。
需要 4 個人才能從包裝箱中取出印表機或搬運印表機。如需印表機重量的詳細資訊，請參考下
列單元。
U 第 8 頁上的“放置印表機的說明”

組裝印表機前，確定取出包裝紙、包裝材料和安裝區域隨附的物品。
若滑倒或踩到這些物品，會造成傷害。

務必採取正確的姿勢抬起印表機。
採取錯誤的姿勢抬起印表機會造成傷害。

抬起印表機時，確定抓握手冊所示的位置抬起。
若抓握其他零件抬起，印表機可能掉落，勾住手指而造成受傷。如需抬起印表機的詳細資訊，
請參考下列單元。
U 第 11 頁上的“安裝印表機”

將印表機放置在有腳輪（滾輪）的腳架上時，務必先固定腳輪再進行作業，以免腳架移動。
若腳架在您進行作業時移動，會造成傷害。

腳輪（滾輪）固定時，請勿嘗試移動產品。
未能遵守此注意事項，可能導致印表機傾倒而造成意外。

當印表機安裝在腳架上移動時，避免有台階的地點或不平整的地面。
未能遵守此注意事項，可能導致印表機傾倒而造成意外。

使用注意事項

! 警告

請勿在有酒精或稀釋劑等揮發性物質或有明火的地點使用印表機。
可能造成觸電或起火。

若發現冒煙或任何異味或雜音，請勿使用印表機。
可能造成觸電或起火。若發生任何異常，請立即關閉電源並從插座拔除電源線，然後聯絡經銷
商或 Epson 授權服務中心。

切勿嘗試自行修理印表機，這相當危險。

請勿在可能有易燃氣體或易爆氣體的環境使用印表機。請勿在印表機的內部或周圍使用具有易
燃氣體的噴霧劑。
可能造成起火。
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! 注意

請勿將手伸入印表機貼有標籤的部件中。
未能遵守此注意事項，您的手可能會夾在活動部件之間，從而導致傷害。

電源注意事項

! 警告

為防止電擊，請將印表機連接到已接地的插座。
將印表機連接到未接地的插座可能會引起火災或觸電。

只使用印表機標籤上指示的電源類型。
可能造成觸電或起火。

請勿在插頭附著灰塵之類任何異物的情況下使用插頭。
可能造成觸電或起火。

請勿使用印表機隨附的纜線以外的其他任何電源線。另外，請勿將印表機隨附的電源線用於其
他任何裝置。
可能造成觸電或起火。

請勿使用損壞的電源線。
可能造成觸電或起火。若電源線損壞，請聯絡 Epson 授權服務中心。應遵守下列要點，以免損
壞電源線。

 ❏ 請勿修改電源線。

 ❏ 請勿重壓電源線。

 ❏ 請勿用力彎折、扭曲或拉扯電源線。

 ❏ 請勿將電源線佈線在加熱器附近。

請勿將電源線連接到電源板或多插頭。
可能造成觸電或起火。在家中使用時，直接將電源線插在插座上。

請勿在雙手潮溼的情況下插拔插頭。
可能造成觸電。

確定插頭腳完全插入電源插座中。
可能造成觸電或起火。

定期拔除插頭清除插頭腳之間的區域和插頭腳底部周圍。
若插頭長時間插著，插頭腳底部周圍會累積灰塵，而可能造成短路或起火。

! 警告

務必按照手冊所示進行佈線。
可能造成起火。這也會造成連接的裝置受損。

請勿使任何金屬或易燃物品插入或掉入印表機的開口。
可能造成觸電或起火。

除非手冊另有指示，否則請勿觸碰印表機內部的任何區域。
可能造成觸電或燒傷。

除非手冊另有指示，否則請勿拆解任何零件。

若控制面板的 LCD 損壞，務必注意任何流出的液晶。
請在下列情況下進行急救。

 ❏ 若液體附著於皮膚表面，請立即擦乾淨，然後用大量肥皂水沖洗。

 ❏ 若眼睛沾到任何液體，請用清水沖洗至少 15 分鐘，並立即就醫。

 ❏ 若誤飲液體，請用水漱口，並喝下大量的水進行催吐，然後立即就醫。

若異物或水之類的液體落入印表機，請立即停止使用。
可能造成觸電或起火。請立即關閉電源並從插座拔除電源線，然後聯絡經銷商或 Epson 授權服
務中心。

! 注意

請勿坐在印表機上或將任何重物放置在印表機上。
印表機可能翻倒或破損而造成傷害。

搬運或存放印表機時，務必保持平放：請勿傾斜或顛倒存放。
墨水可能流出。

請將裁刀存放在兒童無法取得之處。
裁刀的刀片可能會造成傷害。更換裁刀時，請謹慎注意。

連接纜線或選購配件時，請確定朝正確的方向安裝，並確實按照程序進行。
可能造成起火或傷害。按照手冊中的指示正確安裝。

移動印表機時，確定已關閉電源，已拔除插座上的電源線，而且已拔除所有連接纜線。
若纜線損壞，可能造成觸電或起火。

除移動印表機時之外，請確定印表機的腳輪（滾輪）已固定。
若未固定，可能發生意外。

請參閱手冊，確定自動收紙單元的捲筒紙軸均確實固定。
滾筒紙或捲筒印刷品掉落，可能造成受傷。

若要從自動收紙單元取下捲筒印刷品，您需要兩人取下，各自緊握捲筒的一端。
如果由一人進行此作業，滾筒紙或捲筒印刷品可能掉落，造成受傷。

自動收紙單元運作時，請小心不要讓手部或頭髮遭夾住。
未能遵守此注意事項，可能導致受傷。

TC 	安全說明
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TC 	安全說明

! 警告

拔除插頭時，請抓握插頭本身；請勿拉扯電源線。
若纜線損壞或插頭變形，可能造成觸電或起火。

! 注意

基於安全考量，若長時間不使用印表機，請拔掉印表機的插頭。

耗材注意事項

使用前請先閱讀「安全資料表」。您可從當地的 Epson 網站下載此資料表。

! 注意

請勿猛烈搖晃墨水盒。
否則，墨水可能會從墨水盒漏出。

請勿拆解墨水匣或廢棄墨水收集盒。
否則，墨水可能進入眼睛或附著皮膚上。

若墨水接觸皮膚、進入眼睛或嘴巴，應立即採取下列措施。

 ❏ 若墨水附著到皮膚，請立即用肥皂和水沖洗。

 ❏ 若墨水進入眼睛，應立即以清水沖洗。否則，可能導致眼睛充血或輕微發炎。如果情況沒
有改善，請立即尋求醫療協助。

 ❏ 若墨水滲入嘴巴，應立即就醫。

墨水盒和廢棄墨水收集盒請存放於兒童所不及的位置。

紙張注意事項

! 注意

請勿用手摩擦列印紙張的紙邊。
紙張邊緣又薄又利，可能造成傷害。

其他注意事項

列印時，請勿將手放入印表機內或接觸印表機印字頭。

列印時，請勿將手放入印表機內或接觸白色排線。
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EN 	 Choosing a Place for the Printer TC 	選擇放置印表機的位置

Instructions for Placing the Printer

	❏ Choose a flat, level location large enough to allow adequate space for operation and maintenance, 
as shown in the illustration.

	❏ Choose a flat and stable location that can support the weight of each printer listed below, in 
addition to the weights of the inks and papers.
SC-P9300 Series: Approx.151 kg
SC-P7300 Series: Approx.119 kg

	❏ Always use the printer installed on its stand. If you place the printer unit directly on the floor or a 
desk, it may affect normal operation or printing.

	❏ Use only an outlet that meets the power requirements of this printer.
	❏ Install the printer in a location where the temperature is 10-35°C and the humidity is 20-80%.

However, if the printer is not used in a location that also meets the environmental conditions of 
the paper, it may not print correctly. For details, see the manual for the paper.
Also, to maintain proper humidity, avoid using the printer in a location where it is exposed to 
direct sunlight or to direct air conditioning, or in the presence of heat sources.

放置印表機的說明

 ❏ 選擇一個足夠大的平坦位置，以便能有充足的空間進行操作和維護，如圖所示。
 ❏ 選擇一個平穩位置，該位置除了可以支撐墨水和紙張的重量外，還要能支撐下方所列每台印
表機的重量。
SC-P9300 Series: 約 151 kg
SC-P7300 Series: 約 119 kg

 ❏ 請務必使用裝有腳架的印表機。若將印表機直接擺在地板或桌面上，可能會影響到正常的操
作或列印。

 ❏ 只使用符合這台印表機電源規格的插座。
 ❏ 將印表機安裝在溫度為 10-35°C、濕度為 20-80% 的位置。
但是，如果印表機的使用位置不符合紙張的環境條件，則可能無法正確列印。有關詳細資訊，
請參閱相關紙張的手冊。
此外，為了保持適當的濕度，請避免在陽光直射、空調直吹或有熱源的地方使用印表機。

SC-P9300 Series SC-P7300 Series

W 1909 mm 1401 mm

D 890 - 1318 mm 667 - 903 mm

H 1218 mm 1218 mm
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EN 	 Unpacking TC 	清點配件

SC-P9300 Series

4

SC-P7300 Series

6

2

2

2

10

SC-P9300 Series

SC-P7300 Series
Keep the Allen key in a safe place; 
do not throw it out.

請妥善保管好 L 型六角扳手；切勿
亂扔。
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EN 	 Assembly TC 	組裝

6

Stand

腳架

[ 1 ]

[ 2 ] [ 3 ]

!Caution: Always secure the casters of the stand except 
when moving the printer.

! 注意：
除了移動印表機的時候，請一直固定印表機
的腳輪。

!Caution: Before assembling the printer, clear the work area by putting away 
the removed packing materials and bundled items.

! 注意：
組裝印表機之前，請先收好拆下的包裝材料及內附的配件，清
理工作區域。

Have two people assemble the Stand.

需二人一同組裝腳架。

6
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EN 	 Assembly TC 	組裝

Printer Installation

安裝印表機

!Caution: When carrying the printer, use at least 4 persons.

! 注意： 當搬運印表機時，至少需要 4 個人。

c

When lifting the printer, place your hands at the locations 
indicated in the illustrations. Otherwise, it may affect normal 
operation and printing. You also need someone who is not holding 
the printer to guide the people who are carrying the printer.

當抬起印表機時，請將您的手放在圖中所指示的位置。否則，
可能會影響到正常的操作和列印。 您也需要旁人引導搬運印表
機的人員前進。

[ 1 ]
c

When carrying the printer, do not hold it by the parts 
indicated below.

搬運印表機時，請勿抓握以下所示的零件。

2

2

2
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EN 	 Assembly TC 	組裝

2

2

2

2

[ 1 ]

Paper Basket

紙張收集籃

SC-P9300 Series

When installing the optional Auto Take-up Reel Unit, do not install the paper basket; skip to “Removing 
protective material” on page 17.

當安裝選購自動收紙單元時，請勿安裝紙張收集籃；跳至第 17 頁的〝取下保護材料〞。

[ 2 ]

SC-P9300 Series [ 2 ]

SC-P7300 Series [ 13 ]

SC-P9300 Series SC-P7300 Series
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EN 	 Assembly TC 	組裝

2

[ 7 ]

[ 5 ]

[ 6 ]

[ 2 ]

[ 3 ] [ 4 ]

Push the black plastic part all the way in the pipe.

將黑色塑膠零件完全推入橫杆中。
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EN 	 Assembly TC 	組裝

[ 20 ]

[ 10 ] [ 11 ]

[ 9 ][ 8 ]

[ 12 ]
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EN 	 Assembly TC 	組裝

[ 16 ]

[ 15 ]

[ 17 ]

[ 14 ]

Push the black plastic part all the way in the pipe.

將黑色塑膠零件完全推入橫杆中。

[ 18 ] [ 19 ]

[ 13 ]
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EN 	 Assembly TC 	組裝

5

2

SC-P9300 Series

SC-P7300 Series

[ 20 ] [ 21 ] [ 22 ]

[ 23 ]
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Removing protective material

取下保護材料

[ 1 ] [ 2 ]

[ 3 ] [ 4 ]

c
Store the protective materials in a safe place so that you can use it again if you need to 
transport the printer.

請將保護材料存在於安全之處，以便日後需要運送印表機時再次使用。

[ 5 ]

EN 	 Assembly TC 	組裝



18

EN 	 Initial Settings TC 	初始設定

!Warning:

	❏ Use only the type of power source indicated on the 
printer’s label.

	❏ To prevent ground leak accidents, connect to a 
grounded (earthed) outlet.

! 警告：
 ❏ 只使用印表機標籤上所標示的電源形式。

 ❏ 為防止發生接地漏電意外，請使用有接地的插座。

Turn on the printer and make initial settings such as the language and date.
Next, follow the instructions on the control panel's screen to perform initial ink charging.

開啟印表機並進行初始設定，例如語言與日期。
接著請依照控制面板螢幕上的指示進行初始墨水充填。

[ 2 ]

[ 1 ]

Connecting the 
Power Cable

連接電源線

Ink Charging

導墨

c
The shape of the plug varies with the region or country of sale. 
Use the supplied power cable only.

插頭的形狀因銷售地區或國家不同而異。僅使用隨附的電源線。
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EN 	 Initial Settings TC 	初始設定

About 45 min. /

約 45 分鐘

c

Observe the following precautions when charging the ink. If these precautions are not observed, the work may be interrupted and require redoing, resulting in more ink being consumed than normal.

	❏ Do not disconnect the power cable from the outlet or turn off the power.
	❏ Do not perform operations other than those specified on the screen.
	❏ Do not open any cover except for the roll paper cover as doing so will interrupt the ink charging.

在導墨時請注意以下事項：若不注意以下事項，操作將可能會中斷且需重新開始，從而導致比在正常情況下消耗更多墨水。

 ❏ 切勿從插座拔下電源線或關閉電源。
 ❏ 切勿執行螢幕指示以外的操作。
 ❏ 除了捲筒紙蓋之外，請勿開啟任何護蓋，以免中斷墨水充填。

The included ink cartridges and installed Maintenance Boxes are just for initial ink charging. You may need to replace the ink cartridge or Maintenance Box soon.

隨機內附的墨水匣和已安裝在印表機中的廢棄墨水收集盒，只供初始化導墨之用。您可能需儘快更換墨水匣或廢棄墨水收集盒。

The operation is complete when the message 
"Load paper." appears in the display.

螢幕中顯示資訊“放入紙張。”時，表示操作完成。
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EN 	 Installing the Software TC 	安裝軟體

Installing Basic Software

安裝基本軟體

The computer must be connected to the Internet so that software 
can be downloaded during the installation. Ready the printer and 
computer for connection before proceeding, but do not connect 
the cables until the installer prompts you to do so. The basic 
software will not be installed if the devices are not connected 
according to the on-screen instructions.

必須將電腦接通至網頁，以便您可以在下載軟體的同時進行安
裝。在繼續進行之前，請先準備好印表機和電腦的連接，但不
要接上連接線，直到安裝程式提示您這麼做。若沒有依照螢幕
上的操作說明連接裝置，則不會安裝基本軟體。

[ 1 ] 

Enter “epson.sn” and the printer model name into a web browser and click .

請在網頁瀏覽器中輸入 “epson.sn” 和印表機機型名稱並按一下 。

[ 2 ] 
Run the downloaded installer.

執行下載的安裝程式。

[ 3 ]
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[ 4 ] 

When you are prompted to enter the administrator password 
during software installation, enter the default password.
The default administrator password is printed on the label 
attached to the location shown in the figure.

	❏ If there is only one label, the password will be the 
serial number printed on the “Serial No.” label (A in the 
illustration). 
In the example shown, the password is “XYZ0123456”.

	❏ If there are two labels, the password will be printed on the 
“PASSWORD” label (B). 
In the example shown, the password is “03212791”.

在軟體安裝過程中，當系統提示您輸入管理員密碼時，請
輸入預設密碼。
預設管理員密碼列印在圖中所示位置的標籤上。

 ❏ 如果只有一個標籤，密碼將是列印在「序號」標籤上的
序號（圖中的 A）。 
在所示的範例中，密碼為「XYZ0123456」。

 ❏ 如果有兩個標籤，密碼將列印在「密碼」標籤（B）上。 
在所示的範例中，密碼為「03212791」。

For those using the printer via network connection

適用於透過網路連接使用印表機的使用者
c

For network connections, we recommend changing the initial administrator password from the default setting. Do not forget 
the administrator password. For information on how to change the administrator password and what to do if you forget the 
password, see the “Administrator’s Guide” (Online Manual).

對於網路連接，我們建議變更預設設定中的初始系統管理員密碼。切勿忘記系統管理員密碼。有關如何變更管理員密碼
以及忘記密碼時該如何處理的資訊，請查看「管理員使用說明」（線上手冊）。

EN 	 Installing the Software TC 	安裝軟體

Follow the on-screen instructions to complete the installation. 請依照螢幕上的操作說明，完成安裝步驟。
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Windows

Be sure to click Install if the above dialog is displayed. 若出現上述的對話框，請務必按下 [ 安裝 ] 鍵。

EN 	 Installing the Software TC 	安裝軟體
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EN 	 Using the Printer TC 	使用印表機

The paper loading position is indicated below.
See the following for the specifications of the paper that can be loaded.
UUser's Guide (Online Manual)

紙張裝入位置如下所示。
有關可以裝入的紙張規格，請參閱以下內容。
U 進階使用說明（線上手冊）

Roll Paper

捲筒紙

The following is an example of a typical paper loading operation.

以下是一個典型的紙張裝入操作範例。

Cut Sheet/Poster Board

單張紙 / 海報板

Paper Loading Position

紙張裝入位置

How to Load Paper

如何裝入紙張
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EN 	 Using the Printer TC 	使用印表機

Press the paper loading information 
field.

Select the type of paper to be loaded. Example: When Roll Paper is selected
Press See Description to display the 
setting procedure.
After that, you can carry out the task while 
checking the procedure on the screen.

按下裝紙資訊欄位。 選擇要裝入的紙張類型。 範例：選擇 [ 捲筒紙 ] 時
按下 [ 參閱說明 ] 顯示設定程序。
之後，您可以在檢查螢幕上的程序時執
行任務。

Maintenance operations such as cleaning 
and ink cartridge replacement can be 
performed while checking the procedure 
displayed on the panel of the printer.

在查看印表機面板所示程序的同時，
可以執行清潔和墨水匣更換等維護作
業。
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EN Viewing Online Manuals TC 查看線上手冊

You can open the online manuals by clicking the Epson Manuals icon created on your 
computer’s desktop.
The Epson Manuals icon is created when manuals are installed using “Installing the 
Software” in the previous section.

您可以點擊建立在電腦桌面上的 [Epson Manuals] 圖示，打開線上手冊。
[Epson Manuals] 圖示在上一節中使用〝安裝軟體〞安裝手冊時建立。

All manuals for this printer can be found on the web page “Online Manual”.
You can also view the Video Manual.
The “Online Manual” page always contains the latest version of the manuals. The screen image on the right is an example.

本印表機的所有手冊都可以在「線上手冊」網頁上找到。
您還可以查看視訊手冊。
「線上手冊」頁面始終包含最新版本的手冊。右側螢幕影像為參考示例。

No “Epson Manuals” Icon
Visit the Epson website at epson.sn, and then follow the procedure below to see 
the online manuals.

[1] Enter or select your printer model name.
[2] Click Support - View.

沒有〝Epson Manuals〞圖示
請造訪 Epson 官網，網址 epson.sn，並依照下列步驟查看線上手冊。

[1] 輸入或選擇印表機機型。
[2] 點選 [ 支援 ] - [ 看法 ]。
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TC  此資訊僅適用於台灣地區 (Information for Users in Taiwan Only)

商品名稱
產品名稱：大圖輸出機
製造年份 , 製造號碼和生產國別：見機體標示

電力規格
額定電壓： AC100-240V
額定電流： 3.4-1.6 A
額定頻率： 50/60Hz
耗電量（操作時）： 約 75W (SC-P9330)/ 約 70W (SC-P7330)

規格
 ❏ 列印方式：微針點壓電噴墨技術
 ❏ 解析度：最大可達 2400 × 1200 dpi

使用方法
請參閱線上使用手冊

注意事項
 ❏ 只能使用產品標籤上所註明的電源規格。
 ❏ 請保持工作場所的通風良好。

廢電池請回收

製造商：Seiko Epson Corporation
進口商：台灣愛普生科技股份有限公司
地址：台北市信義區松仁路 100 號 15 樓
電話：(02) 8786-6688 ( 代表號 )
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EN  HI 	 For India e-waste Rules, Declaration (Information for Users in India Only)
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